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Božje "da" čovečanstvu

Božić je!

Kada gledam oko sebe u gradovima, a i u medijima uopšte, pitam se: "Šta je Božić?". I čujem buku: to su
ručkovi, pokloni, dekoracije, svetla, pijace... i ova buka čini mi se kao da hoće da pokrije - bez uspeha -
krik bola i patnje velikog dela čovečanstva koji poziva na solidarnost, poštovanje, prihvatanje, mir,
pravednost. U suštini traži ljubav. I čovek mu to ne može da da; ali Bog može, Bog daruje ljubav i čini
to na božanski način.

Ono Dete koje vidimo u jaslicama ovog Božića, kao i svakog Božića, govori nam upravo o Božjoj
ljubavi, o Bogu koji toliko voli čoveka da postaje kao on, postaje mali i bespomoćni, suočava se sa
patnjama ali ne samo suočava, već ih proživljava, sve patnje čovečanstva do same smrti.

Na ovaj način dolazeći da živi među ljudima, Bog ponovo kaže “da” čovečanstvu i još jednom ga
ujedinjuje sa Sobom.

Božje "da" čoveku predstavljeno je u onom Detetu u Vitlejemu, u tom Detetu čije ime ljudi ne žele više
da čuju niti spominju. Bila sam u jednoj zemlji gde, da bi se održala svečana proslava Božića bez
pozivanja na Boga, su izmislili „Zimski festival“, da bi mogli proslaviti.

Ali ipak ovaj Bog voli čoveka, nastavlja da ga voli i to nam još jednom govori.

Ovo Dete ne samo nam pokazuje Božju ljubav, već nam je posreduje, daruje nam je, čini da je živimo, uči
nas kako, i poziva nas da činimo isto, to jest da budemo za druge ljude svedočanstvo Božje ljubavi i da
drugima nosimo Božju ljubav, ljubav koja je poput Njegove. To je ljubav koja nema preferencija, koja
stiže do svakoga, ljubav koja ne podiže ograde, koja nema predrasude, koja ne čine razlike među ljudima;
ljubav koja je u stanju otvoriti srce, raširiti ruke, otvoriti torbu, otvoriti kuću. Ako takva ljubav zaživi
među ljudima, onda sam Bog živi među ljudima. A On je jedini koji je sposoban da svima pruži dom, da
stvori porodicu među svima, da učini sve braćom, da zaista napravi slavlje. A to je Božić. Ako tako
živimo, to je pravi Božić za nas. To je Božić kakvog ja želim da živim i kakvog želim svima.

Srećan Božić!

Marija Emaus Voče
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